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EDITORIELT 

 
 
 
 
 
From: Kjetill Østgaard  
 
Sent: 28. mai 2013 09:48 
 
To: Erik.Boye@rr-research.no; sandbu@start.no; ipo@ipo.no; peterklaveness@yahoo.de; 
periksu@gmail.com; torgeir@svinning.com; pte@statoil.com; kjetil.vatn@norskeskog.com; Arne 
Venstad; Kjetill Østgaard; johbru@online.no; einar@senit.no; peter.klaveness@multiconsult.no; 
Terje.Andersen@dnv.com; ulf@oslofiner.no; torbye75@gmail.com; guttorm.endrestol@ife.no; 
magnar@headlandarchaeology.com; aqforlag@online.no; hakon.helland@hands.no; 
sveinhjelmtvedt@hotmail.com; wiggo.holm@conocophillips.com; atle.honne@sintef.no; s-
magnhu@online.no; oystein.larsen@avisretur.no; john.ove.ottestad@hydro.com; rol-pet@online.no; a-
paal@online.no; gusletvo@online.no; Magne.Torhaug@dnv.com; valevatn@uib.no; Arvid Næss; 
laoeberg@online.no; erik@dromsmia.no 
 
Subject: R&B for ever!  

 

 

Kjære R&Ber! 

 

Det går som kjent mot nye leker 11.-13.okt. i år, hvor mange stiller. Uansett er det så at OLAV 

GRAATHUN venter å høre fra deg! Hvordan går det? Når skrev du til ham sist? Fy. 

 

Det er på høy tid for Railway & Bicycle Tidende og Omegns Blad – årgang 5. Herved inviteres 

ALLE til å gi sitt bidrag! Skriv din side til Olav og få den utgitt i bladet! Obs. Alle former for 

selv-biografi, -ironi, vitenskap eller bloggeri er lov! Om du allerede boltrer deg på Facebook, 

NetLog, LinkedIn eller hva, eller har din egen heimeside, er det lov å legge inn en liten lenke. 

Om du heller vil henge ut andre heller enn den selv; husk bidrag til spalten Kjendisnytt er også 

velkomne. 

 

Jfr. Til inspirasjon vedlegges forrige utgave årgang 4 1996. Slå den! 

 

Frist: Skal vi si innen 10.juni? Men det er lov å svare STRAKS! Via epost til undertegnede. 

 

Med hilsen R&BTOB-redaksjonen ved 

 

Kjetill 

 

 

 

PS Respons følger vedlagt 

  



TIL MINNE 

 

 

 

 

 

 

 

 

La  oss også minnes våre døde kamerater 

 

Arild Botne 

Johannes Bremer 

Dagfinn Løvhaug 

  



SPORT 

 

R&B – Sovjet* 5-3 (±)**  

på Dynamo Stadion*** Moskva ’71! 

  

* Også kalt Sovjetunionen. Mer presist et lag fra Idrettshøgskolen i Moskva. 

Hvorav ingen fotballere, men fektere og brytere. Hvori inngår t.h. Egor 

«Ginger» Brumel, lillebror til Valerij Brumel. Russere, iallfall. 

** Noen sier 5-3, noen 2-0, noen 2-3, andre 8-0. Men hvem teller vel de tapte 

slag? Ingen aner i dag hvor Svolder lå. Vår keeper Peter K tror at vi vant. Så 

da så. Resultatet står fast. Standardavviket kan vi diskutere. 

***I hvertfall en treningsbane inntil. I hvertfall ganske nær.  

   



LESERBREV → 

  



Terje Andersen 

 

 

 

 

 

 

Terje Andersen – 

39,5 år i DNV:   

En BAUTA innen 

jernbane slutter! 

 
 
Hei Kjetill,  
 
10 juni er for lengst passert og sommeren er snart over. Her kommer et lite bidrag frå Terje Andersen.  
 
“Første halvår har stått i kroppen og helsas tegn. Først fikk jeg varsel om prostatakreft i tidlig angrep og 
ble enig med lege om strålebehandling basert på brachybehandling, dvs to runder med  intern stråling 
og etterfølgende ekstern stråling. Dette er nå avsluttet med hva jeg tror er godt resultat.  
 
Men det har skjedd mer på helsesiden. Etter avsluttet brachybehandling og på veg hjem fra jobb en 
fredag besvimte  jeg og gikk i bakken så det sang. Jeg kom raskt til meg selv og oppdaget da store 
bløtdelskader i ansiktet og en tur på legevakta var det mest fornuftige. Der ble jeg sydd, men ikke sendt 
hjem, derimot overført til Diakonhjemmets sykehus for nærmere utredning.  
 
Resultatet ble overføring til Ullevål sykehus som fant innsnevring på 3 kransårer og jeg ble anbefalt en 
hjerte bypassoperasjon. Dette medførte utsettelse av videre strålebehandling ved Radiumhospitalet. 
Bypassoperasjonen fikk jeg relativt raskt og den gikk greit. Det samme gjorde rekonvalensperioden og 
jeg var på jobb 2-3 uker etter operasjonen. Hvoretter strålebehandlingen ble avsluttet.  
 
Nå tror jeg det helsemessige er i orden og etter passert 65 år er jeg også pensjonert fra Det Norske 
Veritas, så dette har vært et halvår med store endringer.” 
 
Jeg gleder meg til høstens møte med andre R&Bere.  
 
Ellers bemerk nytt e-mailadresse: tera7987@gmail.com 
 
Vennlig hilsen  
Terje Andersen 

  

mailto:tera7987@gmail.com


Ulf J. A. Bohman      Huldreveien 2B 

0781 Oslo 
 
 
Kjære Olav! 
 
Nå har det gått så lenge siden sist at jeg ikke husker hva jeg skrev sist, men jeg er ganske sikker på at det har 
skjedd ett og annet på min front siden den gang. 
 
Det første jeg tenker på – og som helt opplagt har skjedd siden sist - er barnebarn.  Genenes angst for bråstopp er 
med andre ord utsatt i enda én generasjon.  To småtasser er det blitt – muligens et lite skritt for menneskeheten, 
men stort for oss.   De bor ikke så langt unna – så vi får god anledning til å se dem og til å skjemme dem bort.  
Hyggelig når de kommer, og hyggelig når de drar – kan det være alderen som begynner å tynge aldri så lite?   
 
Omtrent samtidig som det første barnebarnet kom til verden for rundt tre år siden – uten at det er noen 
sammenheng - ble vi brått lei av snømåking, brunsnegler, gressklipping og bilkø – omtrent i den rekkefølgen – og 
vi bestemte oss brått for å selge huset i Asker og flytte til leilighet i Oslo.  Som tenkt, så gjort.  Det var gjort på et 
lite blunk, og vi har aldri sett oss tilbake.  Det eneste vi kan si at vi angrer på, er at vi ikke gjorde det for lenge 
siden.  Men – det er trolig samme naturlov for flytteprosjekter som for jordbær: det er aldri modent før det er 
modent. 
 
Nå bor vi på Vettakollen – som sagt: i Oslo – og derfra har vi et godt utgangspunkt for turer i marka.  På ski, på 
sykkel og til fots.  Soppterreng har vi også i gangavstand – så vi har på alle måter fått det bedre enn før.  Med T-
banen i tøffelavstand er vi i sentrum på under kvarteret.   
 
Jobbmessig er det ingen forandringer.  Min bror og jeg driver fortsatt vårt lille familiefirma – og har tenkt å 
fortsette med det enda noen år.  Ingen umiddelbare planer om å bli pensjonist.   Sist jeg skrev, mer enn antydet 
jeg  at jeg syklet til og fra jobb rett som det var.  Nå har jeg etablert meg med hjemmekontor og da snakker vi for 
alvor miljø.  Sliter verken på sykkel eller varmtvannskran.  Vel – i og med at jeg må trimme mer om kveldene når 
jeg ikke får det gratis til og fra jobben, må det innrømmes at det blir omtrent like mye dusjing og sløsing med 
varmtvann som før – så det blir egentlig hipp som happ. 
 
Min famlende ferd mot digitaliseringen går sin skjeve gang - med beskjeden besluttsomhet og tilsvarende 
beskjeden fart.  I min lille hifi-verden er jeg definitivt tatt overgangen fra CD til musikk-fra-harddisk – men 
streaming er foreløpig et ikke-tema.  Fotograferingen er, jeg hadde nær sagt selvfølgelig, blitt digital – det skjedde 
etter at en hyggelig, men ikke helt oppegående, ung dame i fotobutikken sa at ”vi selger ikke sånn film lenger, vi” 
– lysbildefilm, altså.  Jeg har også tatt meg på tak og egenhendig scannet, digitalisert og etterbehandlet rundt 
20.000 lysbilder fra perioden 1970 til litt utpå 2000-tallet. Med backup, må vite – og dermed har problemet med 
at hele livshistorien kan gå opp i røyk eller bli borte på annen måte, omsider funnet sin løsning.  
 
Alderen tynger ikke, men merkes på umerkelig vis.  Turvanene våre endres - litt à la han som ble spurt om han 
syntes bensinen var blitt fryktelig dyr:  ”Nei, kan ikke si det – jeg fyller for hundre kroner hver gang, jeg”.  Sånn er 
det med kona og meg også.  Vi går og går – men har sluttet å bekymre oss om hvor langt vi kommer.  Nå gjør vi 
det gjerne slik at når vi har gått halvparten av den tiden vi kan tenke oss å være ute, snur vi og går samme veien 
tilbake.  Veldig enkelt – og null risiko for å gå seg bort eller overvurdere de geografiske utfordringene som kan 
medføre lange og uforutsette omveier.  Om vi har hørt om GPS?  Jo – vi har hørt om det, ja – men vi bruker det 
ikke. 
 
Men for all del.  Jeg merker at det begynner å komme urovekkende mange brev som angår pensjonen min – og 
hva jeg kan få hvis jeg gjør det ene eller det andre.   
 
Jeg har oppdaget at jeg ikke lenger har lyst til å reise til Kina – eller noe annet varmt sted.  ”Hvorfor reise jorden 
rundt” når vi kan se høydepunktene på TV?   
 
Til slutt: NTH begynner å bli veldig lenge siden.  40 år.  Hva kom ut av det?  Kanskje bare et slags bevis på at man 
”ER noe”?  Ikke noe jeg nødvendigvis går rundt og tenker på eller skryter av – men kjekt å ha som ballast når man 
møter andre mennesker som også ”ER noe”.  Ikke bortkastet på noen måte – men antageligvis ikke så viktig i dag 
som det var den gangen.   

  



Erik Boye 

 

Kjære Olav! 

Mye vann har rent i havet siden sist jeg så deg. Og du synes sikkert at mitt liv ikke er særlig spennende 

når jeg forteller at lite har skjedd. Samme kone, like mange barn, samme bolig, samme jobb. Det betyr 

at Ida og jeg er gift, vi har tre gutter (menn), tre svigerdøtre, fem barnebarn og det samme huset som 

før. Ida har gått av med AFP, selv henger jeg i stroppen ennå. Det betyr at jeg er avdelingsleder ved 

Institutt for Kreftforskning. Og i et halvt års tid er jeg sjef for hele instituttet. Dette er ikke noe jeg har 

ønsket meg, men det ble noe rot med tilsetting av ny sjef og noen måtte ofre seg. Bildet som offer er 

dekkende, for nå gjør jeg ting jeg ikke har lyst på og ikke er utdannet til, og jeg vet at det neppe er noen 

takk å få i andre enden. Jeg ser fram til å kunne gå tilbake til min gamle jobb og i alle fall få litt tid til å 

stelle litt med forskning selv. Hvis alt går bra, holder jeg koken til jeg er 70.  

For drøye tre år siden ble jeg påkjørt av en bil i et fotgjengerfelt. Jeg vet fremdeles ikke hva sjåføren 

drev med, men han så meg i alle fall ikke før jeg kom gjennom frontruta hans med hodet først. Det er et 

mysterium for de fleste hvordan jeg overlevde. Mirakuløst nok fikk jeg ikke store skader, utover to 

brudd på hodeskallen og noen blødninger inni hodet. Og skrubbsår og kuttskader, men det var småtteri. 

Jeg merker litt til ulykken ennå, men det er ikke så mye. Utholdenheten er mindre og den fysiske 

kapasiteten er betydelig redusert. Men jeg tror de fleste sier at de ikke merker så mye forskjell på meg 

– før og etter.  

Ida og jeg har nettopp, på våre gamle dager, bygget oss en hytte på fjellet, i Valdres. Ferierytmen der 

passer bra med våre etter hvert noe avslappete og tilbakelente livsstil. En av mine sønner sa nettopp: 

”Når du har begynt å titte på fuglene, DA er du gammal, fattern”. Jeg får vel innse at det er riktig.  

De siste årene har jeg engasjert meg litt i Vitenskapsakademiet og har der truffet en del personer jeg 

kjenner fra NTH-tida. Nettopp satt jeg ved siden av Hiis-Hauge ved en middag på Akershus. Han leder 

det teknis-naturvitenskapelige akademiet i Trondheim. Til stede var også Kristian Fossland, som leder 

det andre akademiet i Trondheim, det kongelige. Vi fikk pratet litt om hva som skjedde på Fysikk i 1968-

69. Særlig Hiis-Hauge husket godt Meråker-seminaret og lo godt ved tanken på hva som foregikk der. 

Det skal bli godt å se gamle venner igjen. Håper det er mange som stiller opp i okto ber. 

 

Hilsen Erik 

Erik Boye, Kvernveien 7B, 0383 Oslo. Tel: 45475204  

  



John I. Brungot 

 

Kort statusrapport  

Kjære Olav!  

Akkurat nå er det valgkamp for Nesodden Høyre det 

handler om; dere kan evt. google på Facebook 

Nesodden Høyre. Det er første gang jeg har engasjert 

meg såpass aktivt innen politikken. Anbefales! Artig og 

givende å bidra til at demokratiet fungerer i praksis. 

For øvrig har jeg utvidet min gründervirksomhet med et 

nytt selskap, WaveGas Ltd, som utvikler nye løsninger 

for utvinning av lagringsdyktig energi fra fornybare 

ressurser. Har med familiemedlemmer på ferden, slik at 

kontinuiteten kan sikres. 

Min kjære Hilde, vorsteheren Oskar og jeg 

(treenigheten) er blitt ambulerende hyttenomader. Til 

sammen 5 hytter befinner seg langs en trasè fra Hvaler, via Mylla til Valdres, Golsfjellet og 

Fondsbu. Her vises til et par bilder, hvis redaktøren finner plass. [Tja; - «bildet med hund er fra 

Uranostind sist påske (treenigheten samlet på en smal fjellegg: den såkalte “10-metern” bortover fjelltoppen, med 

noen hundre meter rett ned på hver side; derfor holder vi Oskar godt fast!)» Red.]. 

Også et bilde av meg og Hilde fra 60-årsturen til Youcatan-halvøya i Mexico er lagt ved. 

Barna (3)  er vel etablert. To 

er bosatt her på Nesodden 

og en i innlandet, altså godt 

innen rekkevidde. 

Pensjonisttilværelsen 

nærmer seg raskt – og jeg 

ser faktisk fram til den med 

stor forventning, så fremt 

helsa fortsatt holder. Det 

gjelder å trimme jevnt og 

effektivt, på ski eller sykkel 

osv. 

 Hilsen fra John på 

Nesodden 

 

 



Tore Bye 

 

Oppsummering 

Etter Gløshaugen 

- Arbeidsledig 

- Nesten lektor i Tromsø 

- Student i Bergen 

- Student i Trondheim 

- Litt arbeidsledig 

- Kommunelege i Rødøy 

- Kommunelege i Åfjord 

- Bedriftslege i NSB 

- Stipendiat i Trondheim 

- Bedriftslege på St Olav 

 

Resultat 

- Kone 

- Tre barn 

- Hus 

- Skoda Felicia 

- Katt 

- Infarkt 

 

Hva skjer så? 

Skal jeg skrive den romanen det aldri ble noe av? 

Skal jeg legge beina på bordet og kontemplere verden? 

Skal jeg finne en sak og gløde for den? 

Skal jeg lære meg arabisk? 

Skal jeg hospitere på NTNU på noe humanistisk? 

Skal jeg lære å spille skikkelig klassisk gitar? 

Som man ser er mulighetene mange. De gjelder bare å bestemme seg før man ender opp som 

fulltidspensjonist om et par år. I alle fall skal jeg: «hoppas at barna, endå får et glas øl» 

 

  



Erik Dahl 

 

Kjære Olav Graathun 
1 juni 2013 

Man blir eldre. Håret gråner, det som er igjen. Jeg var nettopp på passkontoret, og ble spurt om 

hårfarge. Grå, sa jeg. Nei! Det stemmer ikke, sa damen i skranken, du er hvit!  

Så der fikk man den. 

Jeg ble en slags førtidspensjonist hos Telenor like etter fylte 58. Den strategigruppen som jeg jobbet i, 

skulle reduseres sterkt, og det meste ble flyttet til Fornebu. Jeg ville bo i Trondheim og var jeg fornøyd 

med 2/3 lønn. Jeg så det mer som en mulighet enn et nederlag.  

Enkeltmannsforetaket mitt, DRØMSMIA, ble etter hvert mer og mer et rendyrket forlag. Jeg har hittil 

utgitt 17 bøker, hvorav fire med helt eksterne forfattere og fire hvor jeg har vært medforfatter. Resten 

har jeg skrevet selv. Det har mest vært kulturelle/tekniske/åndelige bøker i essaystil. Litt av hvert, etter 

det som har interessert meg. Noen andre har også blitt interessert i det, men salgstallene her foreløpig 

ikke sprengt rammen.  

En periode var jeg svært opptatt av de gamle greske sagnene, Iliaden og Odysseen, og deres nordiske 

opprinnelse. Noen andre hadde lest boka jeg skrev i 2001, og i 2011 ble jeg invitert til Finland for å 

holde foredrag om det. Nå er det blitt en ny bok om emnet. Vi venter fremdeles på gjennombruddet i 

fagmiljøet. 

Jeg var spesialisert i telekommunikasjon. Etter at jeg sluttet i Telenor i 2006, var jeg noen år med på å 

arrangere kurs i trådløst bredbånd for Tekna. Så fant jeg ut at det er bruk for folk med telekompetanse 

innen neuroscience, for hjernen er et nettverk – svært komplisert sådant! Det er uhyre interessant. Jeg 

brukte et par år på det, med litt kontakt med det spennende fagmiljøet på NTNU. Hadde ambisjoner om 

å utgi en bok om emnet. Men jeg innser at det foreløpig er utenfor rekkevidde å knytte nettverksteorier 

for hjernen sammen med bevissthet og forklaringer på mentale uregelmessigheter.  

Familie: fremdeles gift med Wenche. Jeg er blitt bestefar tre ganger. Det er en stor opplevelse.  

Mye kunne skrives, men ikke alt egner seg like godt for trykk. Jeg har fremdeles gnisten i behold, tror 

jeg. Nysgjerrigheten. Vi lever i en spennende tid. Riktignok ser jeg en del mørke skyer for vår sivilisasjon 

– både når det gjelder klima, fattigdom og mentalitet. Jeg var med på en utrolig spennende «tidsreise» 

til Sør-Frankrike for et par år siden, og da levde vi oss inn i hvordan mennesker hadde det for 500.000 

og 15.000 år siden. De første var knapt mennesker. Vår art har visst bare eksistert 100.000 år. Men 

hvordan har vi mennesker det om 100.000 år? Jeg har litt problemer med å se det for meg. 

Men, Olav, du har aldri vært noen pessimist. Ditt pågangsmot vil nok finne ut av dette også. 

Ærbødigst, 

Erik Dahl 



Peer Dalberg 

    - svarer ikke. Google sier: 

 

  



Magnar Dalland     - svarer ikke. Google sier: 

 

 

http://www.zoominfo.com/p/Magnar-Dalland/204448563 
 

  

http://www.zoominfo.com/p/Magnar-Dalland/204448563


Guttorm Endrestøl 

-  svarer ikke. Google sier:   

En suksesshistorie i norsk forskning er nå skrevet 

 

 

 

 

 

 

 

 

Endrestøl, Guttorm  

Stilling 

Forskningsleder 

Telefon 

+47 63 80 62 30 

E-post 

guttorm.endrestol@ife.no 

Side-alternativer 

 Send 

 
 
 
Skrevet av Guttorm Endrestøl, 14. aug, 2012 
Tusen takk for en vakker, meningsfylt og dessuten fornøyelig konsert i Torpo stavkyrkje i juli. 

  

mailto:guttorm.endrestol@ife.no
http://www.ife.no/no/ife/ansatte/endrestol_guttorm/sendto_form


Leif-Runar Forsth 

 

Hei igjen Olav og Olavs menn! 

Nok en gang får Olav Graathun meg til å sette meg ned og oppsummere min livssituasjon. 

Jeg er fremdeles gift med Kirsti som dessverre har hatt helsemessige problemer. De ser nå heldigvis ut 
til å være overstått. Vi trives derfor igjen bedre.  

Jeg kler rollen som farfar og som grandonkel til en gjeng. Målet mitt er å skjemme dem bort og å gjøre 
mest mulig ufornuftig sammen med dem. Og så gir det en glimrende anledning til å leve ut sin 
barnslighet og lekenhet uten at folk (av den grunn i hvert fall) synes at jeg er rar. 

Feiret min mors 90-års dag i juni. Hun holder seg i form ved å dra rundt og danse og synge for de gamle.  

I mine middelaldrende dager har jeg tatt opp igjen sjakk som jeg spilte i min barndom og tidlige 
ungdom. Meget hyggelig og forhåpentligvis bra hjernetrim. Har stilt opp i Landsturneringen/NM (den 
dårligste klassen) og til og med vunnet noen partier.  

Jeg er stort sett frisk og har kommet bra over den hjernehinneblødningen jeg hadde for en del år siden. 
Forsøker å trimme, men det glir ofte ut. Går i det minst en del turer. 

Har innsett at min yrkeskarriere går mot slutten. Etter en del gjennomtenkning, fant jeg ut at jeg ville 
bruke resten av min yrkeskarriere på det jeg synes er mest givende; kreativitet, lederskap og filosofi. 
Som noen vet, tok jeg en mastergrad i filosofi for en del år siden med hovedoppgave ”Hva er lederskap? 
Hva er godt lederskap?” Var forvirret på forhånd og er ennå mer forvirret etterpå. Men vet nå mer om 
hvorfor jeg er forvirret. Oppgaven er lagt inn på nettstedet www.ipo.no.  

I kreativitet har jeg laget nettstedet: 

 www.kreativtnorge.no .  

Og sammen med andre  

www.hurtiglesing.no.  

Disse to nettstedene er ment til glede og nytte for flest mulige. Og 
forhåpentligvis som god reklame. 

Fysikken holder jeg fremdeles litt kontakt med via populære bøker og 
tidsskrifter. Synes det er gøy med strengteori etc. Særere kan det vil 
neppe bli. 

Takk til dere trofaste og vyrde R&Bere som holder kontakten i gang.  

Vennlig hilsen til alle R&Bere og deres følgesvenner og familie. 

Fra 

Leif-Runar Forsth 
 
PS.: Musikken har ikke vært den samme siden Forsth ga ut Winterfrost 
(hør på Youtube!) 

       PS: Arkivbilde (Red.)  

http://www.ipo.no/
http://www.kreativtnorge.no/
http://www.hurtiglesing.no/


     Even Førland 

- svarer ikke. Google sier:                                                                     Om Even Førland  

Even Førland bor i Frafjordgata 11 , Sandnes. Postnummeret til denne adressen er 

4307, fylket er Rogaland og kommunen er Sandnes. 180.no har registrert følgende 
telefonnummer/mobilnummer: 51 66 11 17.  

  
- Her har jeg ikke noen pårørende. Derfor har de nok en gang søkt meg inn på Riskatun for videre behandling, sier 
Even Førland fra Sandnes. Hjelpepleier Bente K. Myklebust bistår slagpasienten med opptreningen. (Foto: Signe 
Christine Urdal) 

SUS klargjør senger for pandemien 
SUS forbereder seg på influensapandemien. Bare på en sengepost er 
seks av 18 pasienter utskrivningsklare. 24 venter nå på et kommunalt 
tilbud. 

odd runeaskeland 

Publisert: 7. august 2009 06:24Oppdatert: 7. august 2009 06:24 

 
- De har søkt meg inn på Riskatun i Sandnes kommune. Men derfra foreligger ikke noe svar, så 
langt som jeg har fått med meg, sier 61-årige Even Førland fra Sandnes til Aftenbladet. 
 
I sommer fikk han et nytt slag. Det første fikk han i juli for to år siden. Slagene har redusert 
bevegelsesevnen. Etter akuttbehandling på slagposten og opptrening er han nå en av de 24 
pasientene som sykehuset mener er ferdig behandling og kan få videre hjelp på et lavere 
omsorgsnivå ute i kommunene. 
 
Førland er en av de fem pasientene Sandnes kommune nå blir oppfordret til å skaffe 
institusjonstilbud.  



Håkon Helland     - svarer ikke. Google sier: 

  



Svein E. Hjelmtvedt 

 

Hei Olav! 

  

Først må jeg beklage min sendrektighet med å sende bidrag til R&B-tidende. Jeg har absolutt 

ingen unnskyldning eller formildende omstendigheter å vise til. 

Dernest må jeg takke for et flott initiativ og en utrolig tålmodighet med oss treginger. 

  

Etter å ha lest gjennom bidraget fra årgang 4, ser jeg jo klart at jeg er rimelig treg på mange 

områder. Samme kone, samme bosted og samme jobb som sist (selv om jeg har redusert 

denne aktiviteten sterkt). Muligens går jeg ut i en ( for?) tidlig pensjonstilværelse for å bruke 

mer tid på hobbyer og sysler som det aldri har blitt tid til. De fleste av disse aktivitetene krever 

at man er fysisk oppegående, så som jakt, fiske, fjellvandring og en del bygningsrelaterte 

prosjekter. 

Helsa er upåklagelig selv om jeg er kommet i reparasjonsalderen. Heldigvis fins det mange 

dyktige folk i helsevesenet, og med litt stål i kneet er jeg i godt drag igjen. Riktignok er 

løperkarrieren trolig over, men gubben har kompensert med rulleski!! Man kan jo ikke la seg 

stoppe av litt slitasje etter ukritisk bruk av kroppen i byggebransjen. 

  

Selv om man har et barn(s)lig sinn og ikke føler seg gammel, ser man jo at barna ikke er barn 

lenger. Maria er 32 og jobber som radiolog på Radiumhospitalet, og Eirik er seks år 

yngre, arkeolog og jobber i Landbruksdepartementet. Verken fysikere eller bygningsfolk der, 

men det er like greit. 

  

Har ikke klart å skape de store overskriftene i media, bortsett da fra en notis i Dagbladet og 

førstesiden i lokalavisen i Hønefoss. 

Klatredyktig snekker reddet katt ned fra høyt tre etter at brannvesen og kraftverk hadde meldt 

pass!!! Såpass altså!! 

  

Ser fram til å lese litt om resten av Olavs menn, og igjen takk til en standhaftig redaksjon. 

  

  

Svein 

  

  

  



Wiggo H. Holm 

 

Kjære Olav og gamle fysikk venner, 
 
Ja årene flyr og mye har skjedd siden 96 oppdateringen. Har nå passert 35 år hos 
ConocoPhillips, men føler slett ikke behov for å slutte med det. (Blir vel stående i stilling, som 
det heter, til jeg blir kastet ut...). 
 
Utfordringer har det ikke vært mangel på med mye fokus på produksjon, økt utvinningsgrad 
(som er gått fra 18 til 52% for Ekofisk feltet) og nye bore og investeringsmuligheter. Men, et 
tankekors for noen inklusive meg selv at dette ikke dreier seg om fornybar energi. 
 
Hva er og har vært mest givende er å jobbe i et ekstremt godt arbeidsmiljø, med stort 
mangfold blandt medarbeiderne og ikke minst være med på karriereutvikling av yngre ansatte. 
 
Har stort sett vært i Stavanger siden 96 med untak av 3 år i Aberdeen. Tiltrådte i fjor en ny 
stilling i Stavanger for å videreutvikle produksjonsorganisasjonen vår. Spennende, men nok om 
jobb. 
 
Privat fikk også jeg, som en del av dere andre, en ny ektemake. Dette var tidlig på 90 tallet. Vi 
har hatt mye glede av å tilbringe fritid til fjells og ved sjø, Sirdal og Farsund. Da blir det ski om 
vinteren, golf og båt om sommeren. 

 
Men den største gleden kom i 2009. 
Han heter Kasper Emil og blir 4 år rett 
før jul. En skikkelig solstråle, så jeg 
legger ved er bilde! Siden jeg også er 
bestefar til fem har Kasper allerede 
status som onkel. Kanskje litt spesielt. 
 
Han får jo all den oppmerksomheten vi 
kan gi ham på toppen av at vi begge er 
i noe mer enn fulltidsjobber. Heldigvis 
er barnehagen bare 100 m fra 
kontoret... 
 
Ja, så hos oss er det interessante tider 
og jeg må si veldig lite fokus på å 
pensjonere seg, men vesentlig mer på 
barneoppdragelse og livslang læring! 
 
Mange hilsener fra Wiggo. 
 
( Bare så synd jeg måtte avlyse 
deltagelse R&B sammenkomsten). 
 

  



Atle Honne 

 

R&B Tidende og Omegns Blad Bidrag fra Atle Honne juni-13 

 

Kjære Olav! 

 

Siden mitt forrige innlegg i desember-96 har mange deler av livet vært svært stabile. Jeg arbeider 

samme sted med samme type prosjekter, jeg bor samme sted, og jeg har samme kone og barn. Noen 

mener kanskje at slik stabilitet høres kjedelig ut, men jeg tar det mer som tegn på at jeg har funnet 

gode ytre rammer for livet. 

 

I SINTEF har det også etter 1996 vært litt omorganisering og omdøping uten at det har påvirket min 

hverdag eller mine omgivelser. Jeg arbeider ved SINTEF IKT, avdeling for Optiske målesystemer og 

dataanalyse. Arbeidet er, naturlig nok, fortsatt innenfor metodeutvikling i industriell måleteknikk med 

hovedvekt på elektrooptiske teknikker. Mer uventet har jeg fortsatt som en hovedaktivitet måling av 

luftkvaliteten (gasskomponenter) i bemannede romfartøyer. Det tar unektelig tid å forandre verden, 

også i det små! Etter seier i NASAs konkurrerende blindtesting i 2000, en svært vellykket prøvedrift 

på 11 måneder på ISS (romstasjonen) i 2007-8 og Wright Brothers Medal for 2009 har i det minste 

måleteknikken fått gjennomslag både teknisk og i form av anerkjennelse. Men så er det finansieringen 

videre til fast utplassering på ISS, da! – Min tidligere mest «jordnære» virksomhet, måling på 

jernbanespor, er avsluttet for lenge siden. Til gjengjeld forsøker jeg fortsatt å være både høyt og lavt 

ved også å gå i dybden med anvendelser i offshore-dykking og i U-båter. Og arbeidet er både variert 

og utfordrende. 

 

Familien er heldigvis fortsatt en vesentlig del av livet. Mine døtre Ingrid og Hilde er nå hhv. 32 og 29 

år og etablert med utdannelse, arbeid, ektefelle/samboer og hus; begge faktisk innenfor rimelig 

gangavstand. Og aller best: Ingrid har to barn, og et tredje ventes i juli. Barnebarn kan anbefales på 

det varmeste! 

 

Rent kroppslig merker (også) jeg unektelig både slitasje og aldring. Med ujevne mellomrom er det 

nye aktiviteter jeg må innskrenke eller kutte helt ut, og alderen gjør at optimale treningsdoser etter 

hvert blir mindre. Men jeg trener med det jeg kan og gjør det beste ut av situasjonen. Min ganske 

aktive badmintonspilling endte brått med en skiveprolaps i korsryggen i 1989 (ikke pga. badminton). 

Etter brå forverring og operasjon i 1992 tok det flere år å komme i full drift igjen med forsiktigere 

aktiviteter slik som skiløping, jogging i skogen, sykling og fjellturer. Utrolig nok var det faktisk bare i 

1992 (stort sett i sengen) jeg ikke var på minst 10 fjelltopper over 2000 m. Men til tross for iherdig 

trening er jeg fortsatt relativt dårlig til å stå, og jeg er avhengig av å sitte riktig (noe som heldigvis 

passer godt på et kontor, men dessverre ikke i en sofa). De mer avanserte fjellturene med klatring og 

ofte lange anmarsjer tok sannsynligvis slutt for godt i 2007, da jeg ble menisk-operert i et kne, og det 

ble avslørt andre varige bruskproblemer. Siden har jeg vært på «ordentlige» høyfjellsturer bare på ski 

og med begrenset gåing/klyving uten ski. Det fungerer bra på ski så lenge jeg ikke snur skarpt til 

høyre. Men fjellturene måtte utgå både i 2012 (brukket kneskål(!)) og 2013 (akilles-betennelse, som 

fortsatt behandles). Men jeg håper på neste skisesong og på fjelltur i 2014 … I R&B-lekene i oktober 

må jeg begrense meg til stikka-kasting o.l. – men det er jeg vel i stadig mindre grad alene om? 

 

Etter at jeg ble nokså transportdyktig igjen fra 1997, har jeg i tillegg til familieferier gjenopptatt 

opplevelsesreising i fjernere utland etter nesten 20 års familie-pause. Dette gir mye glede uten altfor 

store fysiske utfordringer. 

 

Vi sees i jubileumsfestlighetene i Trondheim til høsten! 

 

Hilsen Atle 

 

  



Steinar Huse 

 
 
 
 
 
 
Igjen må jeg berømme Olavs stab for tiltaket. 
 
I 1996 -  da var jeg stabssjef i Hærens forsyningskommando og bosatt i Rælingen. Der bor 
jeg fortsatt, nå som pensjonist. Det har jeg vært siden 2002. Forresten, kanskje ikke helt. 
 
Begivenhetene i rekkefølge: 
Jeg ble etter hvert generalfelttøymester og sjef for HFK. Da startet omstillingsprosessen i 
Forsvaret for alvor, en helt nødvendig prosess. Den ble imidlertid farget av at ”de som 
hadde forstand, forsto ikke og de som forsto, hadde ikke forstand.” Kanskje nokså vanlig 
for omstillingsprosesser. 
 
Da jeg gikk av, var jeg sjef for Landdivisjonen i Forsvarets logistikkorganisasjon. Året etter 
ble FLO prosessorganisert. I dag er det på nytt Hær-, Sjø-, og Luftdivisjoner i FLO. 
Omstillingsprosessen varte i ti år. Krevde mye ledelsesoppmerksomhet på bekostning av 
fokus på kjernevirksomheten. Men, som sagt nødvendig. 
 
Den første tiden som pensjonist var jeg med på å skrive ”Våpenteknisk tjenestes historie”, 
en bok som faktisk nå er utgitt i to opplag. 
Deretter var jeg en periode engasjert i arbeid for å bringe forvaltningsbestemmelser over 
på digital form.  
Nå er jeg pensjonist på fulltid sammen med Sissel, som vel er blant få lærere som har stått i 
jobb utover vanlig pensjonsalder, faktisk til hun var over 68. Hun stortrivdes som lærer. 
Som pensjonister har vi fullt program sammen med barn, barnebarn og naboer.  Flott 
tilværelse i dag. Flott og mangfoldig tilværelse å se tilbake på. Så satser vi på år fremover 
med anledning til å nyte det gode liv. 
 
Jeg har hatt stor glede av å ta opp kontakten med R&Bere i Oslo-området. Takket være 
initiativ fra Erik Boye. Etter mange års opphold var kontakten der umiddelbart. Veldig 
hyggelig. 
 
Ønsker alt vel for gamle kjente. 
 
Hilsen Steinar 
 

 

  



Peter Klaveness 

Den korteste veien mellom to punkter er den rette linjen, sies det. Kanskje noen liv er slik, men ikke 

mitt! Status først: 

 Bosted: Nesoddtangen 

 Familie:  

o Ny kone: Katharina fra Wiesbaden (stor omveltning 2001) 

o Barn:  Kull 1: Melissa, 41, i Texas, Shuna, 38, i Seattle; Kull 2: Helene, 8, og  

Magnus, 6, på Nesodden 

 Jobb: Multiconsult, akustikkseksjonen 

 
Jeg dro (som antydet i 1996) til Tyskland i 1997 og bodde der til 2008. Sangerkarrieren gikk utrolig bra, 

slik at jeg hadde sunget slike steder som Berlin, München, Barcelona, Paris, Wien, New York og ikke 

minst Bayreuth, innen 2004. Kjempegøy! Men det gikk nok litt for fort; det blåser på toppene i 

kunstverdenen som andre steder. Jeg fikk noen innbitte fiender som man bare kunne ane på nettet, 

men som skaffet meg et dårlig rykte. Operaverdenen er som børsen: man kjøper på forventning og 

selger på nyheter. Klaveness kjendisfutures sank i null, og jeg ble redusert til bruksverdi. Denne betales 

ikke godt hverken i stabilitet, respekt eller penger. Med kone og to nye barn jeg ønsket både å se og fø 

på, har jeg tatt lydmåleren ned fra hylla igjen og til og med returnert til Norge.  

Som bortkommen konsulent ble jeg mottatt med åpne armer og romslige lønnstilbud (for en forskjell!), 

noe som til en viss grad døyver savnet av å stå på scenen og å bo i Tyskland. I hvert fall avfinner jeg meg 

etter 5 år med at jeg er ingeniør igjen nå og bor i Norge. Nesodden er faktisk ganske behagelig, spesielt 

når sola skinner. Som å bo på hytta. Jeg pleide, i mine kunstnerår, å spøke med en parafrase på 

alkoholikerens introduksjon: «I’m a recovering engineer». At jeg skulle få tilbakefall, da! 

Det er bra for meg å være i et stort firma nå. De setter pris på en fargeklatt i organisasjonen, og jeg får 

lov til å gjøre det jeg selv har lyst til, selv hvis det ikke først og fremst er akustikk. Litt slakk trenger jeg, 

og beskyttelse fra egne tendenser. Scenen var bra for meg: fullt kjør i korte perioder, livet i sekundtakt, 

som for en proff-idrettsutøver. Men også med mye frihet. Jeg har ikke noe vennskapelig forhold til 8-

timers dager og rutine. Problemløsing, salg og utvikling hjelper på å få variasjon i arbeidslivet. 

Jeg steller – faglig – mest med industristøy og vibrasjoner og har jobbet mye med offshoreprosjekter, 

bl.a. i Asia. Litt reising er stimulerende, men ikke for mye! Prøver å holde meg hjemme. Der har jeg det 

bra. Katharina er sangerinne. Vi synger konserter av og til – også sammen, men jeg kaller meg knapt 

sanger lenger, er like gjerne bare pappa’n til Helene som er begynt i Operaens barnekor. Det er også 

interessant endelig å ha fått en sønn! Katharina sper på med å være Oslo-guide for tyske turister.  

Vi lever litt i to verdener, snakker mye tysk hjemme. Etter 31 år i utlandet er det mye i det gamle/nye 

Norge som virker fremmed, og jeg kan ikke garantere at vi ikke flytter på oss igjen, selv om vi ikke er 

blinde for det gode her! Formen er noenlunde bra, men jeg har ingen forventninger om å holde følge 

med barna mine om noen år. Må jo akseptere at jeg blir en gammel, stiv fyr tross alt. Elsker å gå i skog 

og mark på fritiden og håper beina holder i mange år ennå, og at jeg får oppleve at alle barna mine blir 

voksne!  



Øystein Larsen 

 

Fra: Øystein Larsen [mailto:oyl@avisretur.onmicrosoft.com] På vegne av Øystein Larsen 
Sendt: 10. juni 2013 20:12 
Til: Erik Dahl 
Emne: SV: R&B-jubileet: oppdatering 

 
hei 
  
Bidrag til Soga ..., litt forsinket, men bedre sent enn aldri. 
  
Tiden går og her sitter jeg og lurer på hvorfor det gikk så kort tid fra jeg var ferdig på NTH til jeg var 
ferdig i arbeidslivet og snart er pensjonist. Om et år eller to er det i hvert fall slutt, og hva har jeg 
prestert som er av synlig verdi - ingenting spesielt å snakke om.  
  
I stedet har jeg begynt å fundere på hva jeg skal gjøre etter arbeidslivet. En av planene er å lære meg 
finsk til daglig bruk, etter som jeg har fått barnebarn der borte. Så har jeg en gammel hytte jeg kan leke 
meg med, stadig nye prosjekter der. Så har jeg fått meg en elektrisk gitar, kanskje jeg kan lære meg 
noen gamle låter fra 70-tallet. Til slutt har jeg jo forsøkt  lese litt fysikk og matematikk siden sist, om det 
skulle knipe. 
  
Alt i alt jeg tror fortsatt det skal bli et liv fremover som er verdt å leve. 
  
hilsen til alle  
Øystein 

 

  

mailto:oyl@avisretur.onmicrosoft.com


Arvid Næss 

- svarer ikke. Google sier: 

  



Einar Nødtvedt 

Hei Olav 

 

Og takk for sist. I 1996 var jeg nettopp ferdig med ett års full-tidsstudier, og rimelig entusiastisk 

i den anledning. Det har faktisk gått 17 år siden da, og selv om mye er det samme er det også 

mye nytt. 

 

Jeg har fortsatt samme kone, bor i samme hus og har de samme to barna, Ane og Per-Christian. 

De to sistnevnte er ferdig utdannet, henholdsvis ved Veterinærhøgskolen ++ og NTNU + og 

godt etablert med jobb og familie. Det med huset er litt overraskende. Sist jeg skrev var vi på 

jakt etter leilighet, fortrinnsvis på Oslo vest, men det har det altså ikke blitt noe særlig ut av. Vi 

jakter fortsatt på en leilighet, men fokus har flyttet seg mot Bekkestua, og der er det blitt så dyrt 

at det er vanskelig for meg å se for meg at det er et mulig alternativ til rekkehuset på Stabekk. 

Etter at Gjelsten har revet Lefdal senteret og er i ferd med å bygge det opp på nytt er prisene gått 

helt av lage. Så jeg venter på at boblen skal sprekke. 

 

Signifikante endringer omfatter to svigerbarn – en canadisk og en tysk/fransk, to barnebarn - 5 

og 6 ½, år to hytter - en i Nordmarka og en i Sandefjord, og overgang fra konsulent, via ansatt i 

linjejobb, til konsulent/pensjonist. For å ta det siste først, etter neste 35 år som løsarbeider 

(konsulent) gikk jeg i 2006 inn som ansatt i Opplysningen AS. Tanken var å slippe å stadig 

skulle markedsføre meg selv for å få nye oppdrag. Det gikk for så vidt greit, men i 2011 fikk jeg 

et tilbud om AFP som det var vanskelig å si nei til. Opplysningen skulle spare penger og sa opp 

30-40 personer i stab, og gamlinger som meg var ikke sett på som spesielt verneverdige. Etter et 

drøyt halvår som fulltids pensjonist klarte jeg å sikre meg et konsulentoppdrag hos en 

herværende telekom aktør. Det oppdraget går nå mot slutten, og jeg må enten innse at jeg er 

pensjonist – eller kaste meg ut i oppdragsjakt igjen. Uansett blir nok juli avsatt til ferie.  

 

Mens jobb/pensjonist situasjonen er en kilde til noe frustrasjon er hyttene og barnebarna en kilde 

til glede – og en mulighet for å fylle dagene med støtte- og vedlikeholdsaktiviteter. Jeg jobber 

intenst (og helt sjanseløst) med å holde følge med 6 åringens naturkunnskap – ”det er en Ryllik 

det, bestefar”, prøver å stimulere til frisbee og boomerangkasting, lurer inn hoderegning i de 

fleste aktiviteter, bygger Lego og gleder meg over høytlesing fra gamle Donald.  

 

Hyttekjøpene har gitt rom for diverse vedlikeholdsoppgaver, delvis med håndverkerstøtte, og 

bidrar til at jeg holder meg i bevegelse både til-og-fra og der-og-da. Det blir mye gressklipping 

av halvannet mål tomt og usedvanlig mye hekkeklipping av 100 m lindehekk og 20m tuja. En 

kvistmoser er anskaffet for det siste formålet (ingen assosiasjon med Fargo er påkrevet). 

 

Så der står vi. Nærmere slutten en begynnelsen, og snart med uendeligheter av tid å søle bort på 

mer eller mindre unyttige aktiviteter. Er takknemlig for at Turid, min livsledsager gjennom mer 

enn 40 år, avfinner seg med meg og mine særegenheter og ser frem til fortsatt mange gode år 

sammen med henne. 

 

Mvh 

 

Einar 

  



Jacob A. Nøtthellen 

          - finner hverken tlf., adr. eller epost noe sted! Skummelt! Vet noen noe? Google sier: 

Budstikka                                                                                             SKATTESØK 2009 

 SkattekartSøketreff 

         Navn, fødselsår Postnr, sted Inntekt Formue Skatt 

         Nøtthellen, Jacob Andreas 1947 0284 Oslo 473 565 1 590 070 182 232 

Antall søk på Jacob Andreas Nøtthellen: 2 (via www.budstikka.no) 

Sammenligninger 

Topp 10 inntekt: 1947-kullet på postnummer 0284 

Navn Inntekt Formue Skatt 

Vik, Bjarne  843 122 2 464 083 346 651 

Martinsen, Reidar Christoffer  762 942 720 142 311 442 

Eriksen, Hans-Kristian  717 993 1 033 434 290 359 

Talgø, Gro Jaaberg  606 821 975 405 238 658 

Fredriksen, Bente  511 353 1 623 112 191 912 

Dvergsdal, Arne Eiliv  489 740 0 197 625 

Nøtthellen, Jacob Andreas  473 565 1 590 070 182 232 

Strandmyr, Liv Torunn  461 004 237 099 169 481 

Brubakk, Anna  396 567 1 521 086 148 442 

Oppen, Ellen  334 834 2 217 689 139 837 

  

http://skatt.budstikka.no/skattekart.php
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=1181032
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=990102
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=791274
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=1152482
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=810048
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=775449
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=1036564
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=1135070
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=746221
http://skatt.budstikka.no/details.php?id=1045252


John. O. Ottestad    - svarer ikke. Google sier: 

  



Rolf N. Pettersen 

 

 

 

Bergen 20.6.2013 

 

 

 

Kjære Olav og øvrige R&B’ere 

 

Min forrige rapport til dere er fra 1996, og noen makroendringer har jo skjedd: 

 

 17 år eldre. Men har takk og pris fått beholde helsen. Det er ingen selvfølge.  

 

 Skiftet jobb i 1999. Etter i alle år å ha jobbet i større bedrifter, realiserte jeg da et gammelt 

ønske om å prøve meg som selvstendig konsulent, være min egen herre, få bedre balanse 

mellom jobb og fritid osv, osv. Er glad jeg tok spranget og har holdt det gående frem til nå. I 

fjor begynte jeg en nedtrapping, og fra i år anser jeg meg stort sett som pensjonist. Det er jo 

så mye annet man skal rekke i livet enn å jobbe jobb. Hva jeg har jobbet med? IT-

rådgivning, innovasjon, forbedringsprosjekter, mye i gapet mellom forskning og næringsliv. 

 

 Fra 2 barn, til 4 barnebarn i alderen 3-6 år. Det er herlig å ha rikelig tid til å være sammen 

med dem. 

 

 

 

Ellers bor Britt og jeg fortsatt på samme sted i Bergen. Jeg holder nå på med en oppgradering av 

hagen med tømmerhogging og steinarbeid som veldig artige oppgaver, men slitsomt for en 

utrent overkropp. Dette er SKIKKELIG arbeid, hvor man kan se konkrete resultater med en 

gang, og må dusje etter jobben. I motsetning til skrivebordsarbeidet. 

 

Her i Bergen skjer det mye rart  på samferdselsfronten. Det har ført til at jeg i den senere tid har 

kommet frem til at jeg vil bli bygningsingeniør i mitt neste liv, med særlig fokus på 

samferdselsplanlegging. Gled dere, ting skal bli bedre når det lir på! 

 

Med vennlig R&B hilsen 

 

Rolf 

  



Aasbjørn Pålshaugen   - svarer ikke. Google sier: 

 

  



Jo Sandbu 

 

  



Gunnar Sletvold 

Kjære R&B-ere! 

 

Etternølerne ble omtalt som halvslasker rundt St.Hans. Nå når denne kvelden omtales som absolutt siste 

frist er jeg sannsynligvis å anse som en skikkelig drittsekk her jeg sitter og prøver å få ned noen ord til 

overivrige initiativtakere. 

 

Jeg må vel si at livet har fart rimelig greit fram med meg. Helsa er fortsatt bra, selv om jeg kanskje ikke 

gjør all verden for å fortjene det. Jeg bor fortsatt på samme adresse, (selv om jeg ofte føler at jeg er mer 

borte enn hjemme). Jeg har fortsatt samme kona, Marianne, og ingen umiddelbare planer om å bytte 

henne ut. Hun har forresten utdannet seg til psykolog siden sist. Nå kan jeg ihvert fall få rede på hvor gal 

jeg er før omverden avslører det. Ellers er den store bonusen i år at vi endelig skal bli besteforeldre, og 

det til og med til tvillinger. Og vi gleder oss til at Bertil og familien skal flytte hjem til Norge etter over 

tjue år i utlandet. 

 

Etter tretti år i Statoil fant selskapet plutselig ut at de måtte rettferdiggjøre oppkjøpet av et noe skakkjørt 

norsk oljeselskap med å be alle med erfaring om å holde seg hjemme og helst ikke komme tilbake på 

jobb. Det førte til at jeg har vært pensjonist fra to dager før jeg fylte 59. I tiden etterpå har jeg kun jobbet 

litt i Polen (kjerringa mot strømmen!) og noe undervisning for Folkeuniversitetet. Ellers har jeg stort sett 

levd som playboy, i ordets bokstavelige forstand. Stor reiseaktivitet, noen vil sikkert karakterisere den 

som ekstrem, i inn og utland. Jeg tror jeg ble litt mentalt skadd i jobben hvor jeg til tider nesten var mer i 

luften enn på bakken og fikk besøke 47 land på selskapets regning. I år har de største opplevelsene vært 

seiltur med Europas eldste seilende veteranjekt langs Nordlandskysten, sykkelturer til Danmark og 

Senja/Vesterålen, fottur i Rondane - alt med fantastisk flott vær - i tillegg til et betydelig antall mer 

tradisjonelle reisemål. Og fortsatt har jeg en blues festival 

tilgode i Longyearbyen ved innledningen til mørketida. Det 

eneste jeg ikke ser ut for å få til dette året er en fotballtur med 

gutta til en av de store klubbene. 

 

Likevel tilbringer jeg nok mest tid på hyttene våre, på 

Sjusjøen om vinteren og på Sørlandet resten av året. Begge 

steder gir rik anledning til fysisk aktivitet. Vi liker oss så godt 

i Søgne at det er en mulighet for at vi vil flytte til hytta når 

Marianne i en fjern framtid også blir pensjonist. 

 

Jeg sliter med golfen og er faktisk alvorlig i tvil om jeg har 

talent for det, men jeg får vel prøve et år til før jeg eventuelt 

legger køllene på hylla. Ellers har jeg blitt trukket inn i et 

ganske energisk 60+miljø like ved her vi bor, hvor vi spiller 

en gammel engelsk sport som kalles lawn bowling. Dere kan 

finne ut hva dette dreier seg om på tallrike sendinger på 

Eurosport2. Kommunen er opptatt av at voksne folk skal 

opprettholde en viss aktivitet og har bygget en storslagen 

bane til oss til flere millioner kroner! Men jeg vet ikke om jeg 

vil kalle dette en idrett, selv om vi nå søker opptak i 

Idrettsforbundet. 

 

Summa summarum; jeg prøver å møte hver ny dag som den 

første dagen i resten av mitt liv! 

 

Hilsen Gunnar  

P

PS Arkivbilde (Red.)    

  



Morten A. Smeby 

- svarer ikke. Google sier: 

 

  



Per E. Sundby     - svarer ikke. Google sier: 

  



Torgeir Svinning 

From: Torgeir Svinning [mailto:torgeir@svinning.com]  
Sent: 12. september 2013 00:15 
To: Kjetill Østgaard; Erik Dahl 
Subject: R&B Tidende 

 

 

 

Etter utallige oppfordringer og økende press, et  kort resyme av de siste 40+ år:  

 

6 år på NTH med krystallografi, røntgendiffraksjon og strukturanalyse, ispedd 

biofysikk, biokjemi og fysiologi, og avsluttet med Dr.Ing. Deretter 25 år i Sintef 

(materialteknologi, bearbeidingsprosesser og produksjonsteknologi for aluminium 

og polymere). Forskningsopphold ved Universitetet i Birmingham og deltakelse i 

nordiske og europiske forskningssamarbeid. Og så, det store skiftet. De siste 

(snart) 10 årene har jeg hatt  ansvaret for systemene for helse, miljø, sikkerhet og 

kvalitet-styring i Boa Offshore i Trondheim.  

 

På privaten: Har overlevd den 38. bryllupsdagen, har 2 voksne sønner og foreløpig 

3 barnebarn. Har gammelt hus, gammel tresnekke (Arendals-) og etterhvert 

tilårskommen hytte, og har ikke fritidsproblemer. Reiser en del, også på privaten, 

etterhvert typisk fly-and-drive Europa/UK/Irland, USA/Canada og Japan. Har vært 

en del ganger i Sevenoaks, uten å vite at Railway & Bicycle lå i nabogata, 

skuffende.  Har såvidt begynt å trene til en tilværelse som cruise-pensjonist.  

 

mvh, 

 

og forventning om en fornøyelig jubileumsfeiring, 

 

Torgeir 

 

--  

**************************************** 

Torgeir Svinning 

Tyholt Alle 3 

7052 Trondheim 

 

Tlf: +47 93003677 

Skype-navn: torgeirsv 

*************************************** 

 

  



Per. S. Teigen 

 
 
From: Per Teigen [mailto:pte@statoil.com]  
Sent: Wednesday, September 25, 2013 9:00 AM 
To: Kjetill Østgaard 
Subject: RE: Bio 

 

Hei Kjetill, 

  

Nedenfor finner du en kort bio til R&B  rapporten: 

  

 

 

 

Per Teigen: 
  

64 år, gift med Marianne de siste 34 årene.  3 barn og 2 barnebarn (venter ett til 

før jul). 

Har jobbet for Statoil i snart 30 år, mesteparten av tiden på forskningsprosjekter.. 

Regner med å tre inn i pensjonistenes rekker i løpet av et par år, og ser fram til å 

bruke mer tid på familie. 

Ivrig turgåer og flittig bruker av marka. Jogging/løping har det blitt mindre av og 

jeg har heller ingen planer om å gjenoppta denne aktiviteten. Var fra  2000 til 

2012 en profilert idrettsleder og er fortsatt friidrettsentusiast (kretsdommer og 

forbundsdommer i friidrett). 

Prøver ellers også å dyrke andre interesser som historie, litteratur og teater. Ser 

fram til å møte gamle venner utenfor Trondheimsmiljøet i forbindelse med 40-

årsjubileet. 

Mvh Per 

  

  

 

 

 

 
------------------------------------------------------------------- 

The information contained in this message may be CONFIDENTIAL and is 

intended for the addressee only. Any unauthorised use, dissemination of the 

information or copying of this message is prohibited. If you are not the 

addressee, please notify the sender immediately by return e-mail and delete 

this message. 

 

  

mailto:pte@statoil.com


Magne Tørhaug 

 
 
From: Magne.Torhaug@dnv.com [mailto:Magne.Torhaug@dnv.com]  
Sent: Tuesday, June 18, 2013 10:35 AM 
To: Kjetill Østgaard 
Subject: RE: VENNLIG PURRING 1: R&B for ever!  

 

Hei Kjetill 
 
Dette er ikke Olav, det ligner mer på Petter Klaveness [referer til utsendt bilde – 
Red.]  
 
 
 
 
Uansett – mitt innspill: 
 
Kort status fra Magne: Jeg er fortsatt i DNV – nå endelig med en helt intetsigende 
jobbtittel: «Leder for spesielle prosjekter». I praksis betyr dette for tiden 
planlegging av en sammenslåing mellom DNV og vår tyske konkurrent – 
Germanischer Lloyds. Så nå får jeg praktisert tysken igjen og minnes min tid i 
Frankfurt sammen med Erik B. I teorien er jeg på en 60% ordning, i praksis blir det 
nok nærmere 100. Kunne blitt pensjonist, men har valgt å fortsette i jobb – så får 
vi se hvor lenge jeg gidder.  
 
Privat – fortsatt gift med Bjørg, og har fått ett barnebarn. Stor stas! Vi får mye tid 
sammen da de også bor i Asker. Ellers – mye fjelltur og annet på Sunnmøre om 
sommeren. Det blir nok litt færre turer til Trøndelag, dessverre. 
 
Med vennlig hilsen 
Magne 
 

  



Erik Valevatn 

 
-----Original Message----- 
From: Erik Valevatn [mailto:Valevatn@adm.uib.no]  
Sent: 7. mars 2013 11:49 
To: Kjetill Østgaard 
Subject: Re: R&B-jubileet: stor oppslutning! 
 
 
 
 
Ja, ja! 
 
Eg er her, lever, og har det bra. 
 
Det er sikkert fordi eg er lat. Eller kanskje fordi vi har så mykje å gjere. Vi har nett no ei leiligheit i 
sentrum Bergen som vi pussar opp no og skal leige ut. Ei anna litt større bur vi i. Begge med fin utsikt. 
Har auka mykje i verdi. Vi har hus på Lofthus i Hardanger (frukt), og hytte i Raundalen/Reime (finn fram 
kart!). 
 
Så har vi ei leiligheit i Kina som no er omlag ferdig. To soverom med bad. Ein time frå Hong Kong. Lett å 
få hjelp i huset. Vi har også eit lite rom i HK som vi har det vi treng. Me klarar oss. 
 
Og så skal vi prøve å bruke opp pengane før vi blir alt for senile. Vi tenkjer at vi skal reise mellom Kina 
og Norge. Nok av senger å by fram til besøk. Og så skal vi sjå verda. Det er mykje berre i Kina. Vi har 
besøkt venner i Afrika, og slagside fram med det. 
 
Og så har eg kone som ikkje stoppar å arbeide. 
 
-- 
Marie og Erik 
 
 
 

 

  



Kjetil Vatn 
Kjetil Vatn 
Okkenhaugsvn. 21 
7604 Levanger 

Kjetil.vatn@ntebb.no 

Tlf 900 88 794 

Til alle Olavs disipler.                                                                                   

Merkelig følelse dette å skulle skrive om seg selv. Jeg har aldri hatt en jobb jeg har søkt på, ikke har jeg 
forsøkt å finne dame per korrespondanse heller.  

Situasjonsbeskrivelsen er at jeg, som slått fast i tidligere utgaver av R&B Tidende og Omegns blad, 
fortsatt bor i Levanger. Riktignok fikk jeg meg ny kone for 14 år siden; noen av dere har møtt min 
ungdoms avstandsforelskelse Astri. Vi gifta oss like godt uten å si fra på forhånd til drøyt 100 gjester 
som trodde de skulle innta cocktail på en lokal fjelltopp i forbindelse med våre 50-årsdager. Der kom 
sannelig en prest gående i flagrende gevanter! Litt hakeslepp var det jo. Mine tre barn har skaffet meg 9 
barnebarn, så med Astris 6 barnebarn kan det bli livat i huset.  

Jobbmessig har jeg holdt meg til Norske Skog som arbeidsgiver, det er nå på det 36. året. Jeg har vært 
litt rundt omkring i organisasjonen, med stadig nye oppgaver. Aldri en kjedelig dag, og tidvis mye 
jobbkontakt i andre tidssoner (nok til å bli med i superklubben i SAS i perioder). Jeg har fortsatt kontakt 
med flere Down Under. Jobbstedet var i mange år hovedkontor nede i provinsen Oslo (med pendling 
light), men for 2-3 år siden resirkulerte de meg til Skogn som lokal økonomidirektør. Det er sannelig 
krevende nok, det har vært klin umulig å holde akseptabel lønnsomhet etter at papirforbruket begynte 
å krympe (yngre folk bruker rett og slett mindre tid på lesing) i tillegg til at finanskriser, eurokriser og 
slikt som gjorde annonsørene nervøse og sparsommelige.  Jeg trøster meg likevel hver dag jeg åpner 
postkassen og det raser ut reklame for det ene og det annet. Men nå har noen konkurrenter hivd inn et 
par håndklær, så det blir litt bedre en stund.  

Det er ikke all verdens mye man har fått brukt av skolekunnskapen, men litt er det. Jeg har faktisk brukt 
operasjonsanalyse rett som det er, prosessindustri og innkjøp/distribusjon egner seg jo godt til det. Litt 
følelse av å styre litt av verden blir det når man blir ringt opp av halve konsernledelsen når jeg egentlig 
hadde tenkt meg en tur i butikken. De hadde blitt stående litt fast under styrebehandling av en 
fabrikknedlegging, hvor det utover tidligkvelden ble stilt vanskelig spørsmål om hvorfor den maskinen 
og ikke den andre. De fikk seg en liten kaffepause men jeg rigget meg til og fikk gjort litt tallknusing. 
Etter det ble jeg med på alle lignende styrebehandlinger. Caset tok vi med til superbowl i 
operasjonsanalyse, the Franz Edelman Award competition. Vi kom oss til finalen, men hadde et surt tap 
på mållinja mot et lite selskap de kalte HP.  

Jeg har merket meg at samtaletemaene på R&B-samlinger gradvis har gått i retning av pensjonering og 
sykdom. Det snakket vi ikke om for 10 år siden. Min status er at jeg føler meg frisk sett ut fra alder, med 
hjelp av et par daglige piller. Pensjonstilværelsen er planlagt til å starte med 2014. Man må passe på å 
ha tid til å ha det gøy mens man har helse til det. Vi har ønsket oss båt vi kan bo i til den tilværelsen, 
men kjøpte den for et par år siden med begrunnelsen at vi måtte trene på å bruke den. 
Trondheimsfjorden er dønn kjedelig, men det åpner seg ganske mye når man et utafor Agdenes. 
Gammelmannssyndromet vedhogst + slektsgransking oppfyller jeg bare første del av. Ellers tar jeg litt 
sosial verneplikt som kasserer i orienteringsklubben Frol (de er ganske gode faktisk, nr. 13 i fjor i 
orienteringens Champions League: Jukola, av drøyt 2000 stafettlag).  

Det blir jo gøy å se mange av dere igjen. Men det kan vel gå med meg som det ser ut til med 
Stoltenberg. For min del vil det å være regjerende stikkamester de to siste periodene bli litt vel 
krevende å holde på. Slitasje av å være i rampelyset kalles det visstnok, så det er vel bare å forberede 
seg på å abdisere.  

Med aller beste hilsen  

Kjetil (enkelt-l)  

mailto:Kjetil.vatn@ntebb.no


Arne Venstad 

 

Kjære Olav, 
 
Siden jeg ikke har rapportert så mye fra min faglige karriere tidligere, vil jeg denne 
gangen trekke fram et foreløpig høydepunkt i denne. Vedlagte faksimile viser et utsnitt 
fra forfatterindeksen i Book of Abstracts fra EUNIS International Congress i Warsawa 
2010. Som det framgår av den, figurerer jeg der to linjer unna tidligere fagforenings-
leder og president Lech Walesa. Det går jeg ut fra at han føler seg beæret over. 
 
 
mvh 
 
arne venstad 
 

 

 

 

 

 

  



Lars Øberg 

Oslo i juni 2013 

 

Kjære Olav 

Det var overraskende å høre fra deg.  Jeg hadde ikke regnet med det. Du er jo også en gammel mann 
uten skrivekløe.  Jeg antar at du har funnet deg passe sysler for alderen og trenger noen purringer, du 
også. Men G-dag og fest det liker de fleste av oss, så viljen er der. 
 
Med meg er det bare bra. Jeg har roet ned stresset i næringslivet en tanke. Nå jobber jeg i LOC AS. Det 
er mitt eget selskap. Kontor i hagen, med do vel og merke, og egen inngang. Da kan jeg fakturere meg 
selv i en evig runndans. Hva LOC driver med? Jo, det er litt av hvert, men ettersom det kun er meg på 
lønningslista blir det snever profittoptimalisering. Jeg har noen eierandeler i et antall selskaper som jeg 
er følger opp. I noen av dem sitter jeg i styret. Styrer er et greit sted å være. Da må jeg ut av garasjen 
for å treffe folk. Det blir i tillegg litt strategirådgivning og annen kontakt med samfunnsøkonomien. Jeg 
har vært med og solgt noen selskaper i det siste. Det er lærerikt.  
Og så trader jeg litt på børsen. 
 
Men – jeg er jo min egen herre og bruker mye tid på hytta på Beitostølen. Den ble bygd et par år etter 
96-rapporten. Ved en tilfeldighet fikk jeg på kjøpet en fiskebu ved Bygdins bredder. Der legges 
grunnlaget for den årlige rakfiskbutten, fri for jordbakterier og helt DOCG Valdres. Med et stort antall av 
Jotunheimens 2000-meters topper som blikkfang går jeg fortsatt og lurer på om det er noen vits i å 
klatre opp på alle topper når en kan dorge ørret på lunt vatn. 
 
Familien er intakt. Anne er lærer i full tid på Snarøya. Det går en tunnel dit fra Nordstrand, hvor vi bor. 
Den er ikke billig å benytte, men har du gode kollegaer så har du gode kollegaer, Olav. Se på deg selv. Vi 
holder sammen.  
 
Kristin Andrea er 17 år og barnet vårt. Russ til neste år. Hun holder oss med de vanlige bekymringene 
som ungdom påfører sine foreldre. Gjør det oss ung? Ja, jeg vil tro det. Men hun er mer enn 
gjennomsnittlig grei. 
 
Martin leverer i disse dager masteroppgave på Handelshøyskolen i Bergen, etter diverse perioder 
utenlands. Han påstår at han bruker matematikken for Brownske bevegelser til å modellere no’ 
finansgreier. Nesten vårt domene, jo, Olav.  
 
Som du skjønner er det kun snakk om barn, ikke barnebarn ennå. Det er kanskje litt rart for deg og dine. 
Du var godt voksen i 68. Men du da? Jeg har ikke hørt at du er blitt far, men det kan jo hende. LilleOlav 
er bedre enn LilleUlv, vil jeg anbefale. 
 
Til slutt – jakt. Jeg er litt hekta på jakt på ryper og skogsfugl. Det har i mange år blitt en høstuke i 
Skorovatn på Namskogan, og litt i Sverige – og grisejakt i Tyrkia. Veldig bra for helheten! 
 
Nå skal familien noen uker til Korsika, Olav. Der er det også hønsefugl og ville griser i skogen. 
 
Jeg gleder meg til vi sees på G-dag. 
 
 
Hilsen fra Lars 

 



Kjetill Østgaard 

 

 

Kjære Olav! 

Det har jo blitt et nytt årtusen siden sist, og jeg er ikke sikker på at jeg liker det. Vel mye drama, død og 

dævelskap, spør du meg: 

I 2001 fikk min gode broder Erlend infarkt med 20 min hjertestans på ski i Bymarka. Han overlevde og 

lever fortsatt, med varige hjerneskader. Det ble slutten på vårt felles undervisningsfag fag innen 

exobiologi og kosmologi . 

Min gode sønn Pål slet tungt med et skrantende hjerte med stadige anfall og flerogtyve innleggelser, til 

han endelig, i 2004, ble re-operert og ombygd på Rikshospitalet. Vel seint og det ble måneder sammen 

på sykehus, men vellykket. Og min gamle mor døde samme året, helt greit etter 97 år. 

2005 var det så min tur å få infarkt, uten hjertestans. Jeg tok hintet, og har aldri røykt siden. Siste 

sneipen står enda spikra i kjøkkenveggen, ved siden av Gary Larsons klassiske «The real reason why 

dinosaurs became extinct».  Vi var 2 i klassen som røyka som svin; Tore Bye og meg, begge blant de 

første som fikk infarkt, begge overlevde uten varige men. Ikke- røykende trenings- og sunnhets-apostler 

som Johs. Bremer, eller broderen, gikk det ikke så bra med. Hva slags moral er det i det? 

I 2006 måtte Pål gjennom en åreknuteoperasjon som gikk ganske galt. Det ble nye måneder på sykehus 

og krangler om pasientskadesak, som endte med at Turi og jeg ikke snakket med eller så hverandre på 5 

år. 

Ikke før sommeren 2011; da dør Pål i Odessa. Han og jeg var der på ferie, han fikk magetrøbbel og 

måtte gjennom en tarmoperasjon. Meget bra privatsykehus, men etter 5 døgn på intensiven sviktet det 

slitne hjertet hans. Noen uker før Utøya. 

Siden har Turi og jeg trøstet hverandre. Men det er og blir bare feil å overleve egne barn.  

Innimellom koser jeg med jobben, har trappet ned til 50 % etter infarktet. Det viste seg uholdbart i 

lengden å sitte med eneansvaret for et fagområde da, så det var en stor glede å få være med å ansette 

etterfølgeren i mitt professorat uten selv å måtte slutte – nesten som å være observatør i egen 

begravelse. Det ble en meksikaner, som etter ett års intensiv oppbygging av meg, plutselig sa opp og 

stakk av, den slasken. Nå, ett år senere, er det endelig kommet en førsteamanuensis i stedet. Men jeg 

er fedup av alt styret og gir faen og går ned på 20 % jobb = 1 dag i uka fra nå av. 

Familiens store sol barnebarnet Hedda har blitt voksen og 19 år og har tatt førarkort og videregående, 

og akkurat dratt til Buenos Aires dette semesteret for å studere spansk m.m. Savnes! 

Ellers har jeg tatt bipolarskolen i vår. Anbefales! 

God bedring til oss alle,  

Kjetill 
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Steinar Huse  Bostedsadresse: Åmothelliga 4F, 2008 Fjerdingby 

- tlf 6383 9410 

   e-post: s-magnhu@online.no 

 

Peter Klaveness  Bostedsadresse: Tennisveien 26A, 0777 Oslo 

- tlf 2369 7323 / mob 400 35 349 

Jobbadresse  Multiconsult as, 

Nedre Skøyen Vei 2, 0276 Oslo  
e-post: peter.klaveness@multiconsult.no 

 

Øystein Larsen  Bostedsadresse: Hellerudvn. 23 H, 0672 Oslo 

- tlf 2226 6509 

Jobbadresse: Avisretur AS, boks 83 Alnabru, 0614Oslo 

- tlf 2291 6980 / fax 2263 0490 

e-post: oystein.larsen@avisretur.no 

 

Dagfinn Løvhaug  døde plutselig 17.07.09. 

 

Arvid Næss   Bostedsadresse: Nedre allé 5, 7030 Trondheim 

- tlf 7351 1180 / mob 995 38 350 

Jobbadresse: Institutt for matematiske fag NTNU 

A. Getz vei 1, 7491 Trondheim  

- tlf 7359 7053 / fax 7359 3524 

e-post: arvidn@math.ntnu.no 

Web: http://www.math.ntnu.no/~arvidn/ 

 

Einar Nødtvedt  Bostedsadresse: Skogtunet 12, 1320 Stabekk 

- tlf 6712 1246 

e-post Einar@senit.no 

 
Jacob A. Nøtthellen Status ukjent. Vet noen noe? 
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John O. Ottestad Bostedsadresse: Ovenstadveien 41, 3420 Lierskogen 

- tlf 3285 0939 

e-post: john.ove.ottestad@hydro.com  

 

Rolf N. Pettersen Bostedsadresse: Kolåshøyden 72, 5135 Flaktveit 

- tlf 5518 3409 / mob 958 35 355 

e-post: rol-pet@online.no 

 

Aasbjørn Pålshaugen Bostedsadr.: Edvard Griegs gt. 17, 2815 Gjøvik 

- tlf 6117 7175 / Mobil 908 99 241 

Jobbadresse: Gjøvik kommune, Postboks 39, 2801 Gjøvik 

- tlf 6118 9705 

e-post: a-paal@online.no 

 

Jo Sandbu  Bostedsadresse: Bispeveien 43 A, 1347 Hosle 

- tlf 6714 0480 

e-post: sandbu@start.no 

 

Gunnar Sletvold  Bostedsadresse: Lektor Mosgrens gate 33, 4022 Stavanger 

- tlf 5155 9272 

Jobbadresse: Statoil, Stavanger 

e-post: gusletvo@online.no  

 

Morten A. Smeby Bostedsadresse: Kløverveien 4, 2100 Skarnes 

- tlf 6296 2305 

   e-post: Morten.Smeby@gmail.com 

 

Per E. Sundby  Bostedsadresse: Guttorms gt. 10, 7030 Trondheim 

- tlf 5168 2973 

Jobbadresse: Trondhjems Kunstforening, 

Bispegata 7 B, 7013 Trondheim 

- tlf 7352 6671 / fax 7351 2233 

e-post: periksu@gmail.com 

 

Torgeir Svinning Bostedsadresse: Tyholt Alle 3 , 7052 Trondheim 

- tlf 7351 0448 / mob 930 03 677 

Jobbadresse: Taubåtkompaniet AS - Boa group 

HSEQ Dep., Pir II 13A Kai 9,  

N7010 Trondheim 

- tlf 73 99 11 83 / fax 73 99 11 98 

e-post: torgeir@svinning.com  

 

Per S. Teigen Bostedsadresse: Tyholtveien 56 , 7015 Trondheim 

- tlf 7353 1476 / mob 7396 7286 

Jobbadresse: Statoil Forskningssenter 

Postuttak, 7005 Trondheim 

- tlf 7358 4390  

e-post: pte@statoil.no  

 

Magne Tørhaug  Bostedsadresse: Tyrihansveien 8B, 1388 Borgen 

- tlf 6690 5811 

Jobbadresse: Det Norske Veritas, 

Veritasveien 1, 1322 Høvik 

   e-post: Magne.Torhaug@dnv.com 

 

Erik Valevatn  Bostedsadresse: Strandgaten 193, 5004 Bergen 

- mob 900 89 158 

Jobbadresse: PØA, UiB, Christies gt. 18, 5020 Bergen  

- tlf 5558 4211 

e-post: Valevatn@uib.no 
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Kjetil Vatn  Bostedsadresse: Okkenhaugveien 21, 7600 Levanger 

- tlf 7408 4142 / mob 900 88 794 

Jobbadresse: Norske Skog, 7620 Skogn  

- tlf 7408 7000 

e-post: kjetil.vatn@ntebb.no 

 

Arne Venstad  Bostedsadresse: Asbjørnsens gt. 10, 7015 Trondheim 

- tlf 7352 4035  

Jobbadresse: ITEA, NTNU, 7491 Trondheim 

- tlf 7359 3018 / fax 7359 8098 

e-post: Arne.Venstad@itea.ntnu.no 

 

Lars Øberg   Bostedsadresse: Bakkerudveien, 1152 Oslo 

- tlf 2274 4243 / mob 900 56 729 

Jobbadresse: LOC AS, samme adr. 

- Tlf 2338 2020 / fax : 2338 2021 

e-post: laoeberg@online.no 

 

Kjetill Østgaard Bostedsadresse: Krangata 5, 7014 Trondheim 

- tlf 7351 0644 /9364 4667 

Jobbadresse: Inst. for bioteknologi NTNU, 

7491 Trondheim 

- tlf 7359 4068 / fax 7359 1283 

e-post: kjetill.ostgaard@biotech.ntnu.no  

 

 

 

 

Husk ALLE oppdateringer til Valevatn@uib.no  
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